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 P R O T O K Ó Ł Nr XLVI/23 

z obrad XLVI Sesji Rady Gminy Stara Biała, 

która odbyła się dnia 28 września 2023 r. 

  

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Zatwierdzenie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z obrad XLV Sesji Rady Gminy. 

4. Sprawozdanie Wójta Gminy o pracach w okresie między sesjami. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stara Biała na 

lata 2023-2032. 

6. Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Budżetową Gminy Stara Biała na 2023 rok. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie emisji obligacji komunalnych oraz określenia zasad ich 

zbywania, nabywania i wykupu. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie dopłat dla odbiorców usług zbiorowego zaopatrzenia  

w wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości 

na terenie Gminy Stara Biała w roku 2024. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie czynności związanych  

z nabyciem przez Gminę Stara Biała gruntu położonego w m. Wyszyna. (dot. dz. o nr 

ewid. 153/10) 

11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie czynności związanych  

z nabyciem przez Gminę Stara Biała gruntu położonego w m. Wyszyna. (dot. dz. nr 

ewid. 61/8 i 61/7) 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych i ustalenia jej 

przebiegu. (dot. dr. gminna 291307 W/ Dziarnowo - dr. wew. nr ew. 272) 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych i ustalenia jej 

przebiegu. (dot. dr. pow. nr 2918 W /Dziarnowo- dr. wew. nr ew. 94/1) 

14. Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych i ustalenia jej 

przebiegu. (dot. dr. pow. nr 6905 W/ Biała ul. Bankowa /dr. pow. nr 2908 W) 

15. Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych i ustalenia jej 

przebiegu. (dot. dr. woj. nr 559 /Mańkowo - dz. nr ew. 36/22) 

16. Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych i ustalenia jej 

przebiegu. (dot. dr. woj. nr 559 / Maszewo Duże ul. Morelowa /Maszewo Duże ul. A. 

Mickiewicza) 

17. Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych i ustalenia jej 

przebiegu. (dot. dr. woj. nr 559 /Maszewo Duże cz. ul. Sosnowa) 

18. Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych i ustalenia jej 

przebiegu. (dot. dr. woj. nr 559 /Maszewo Duże cz. ul. Agrestowej) 

19. Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych i ustalenia jej 

przebiegu. (dot. dr. pow. nr 5205 W / Ogorzelice /dr. pow. nr 5205 W) 

20. Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych i ustalenia jej 

przebiegu. (dot. dr. Woj. Nr 562/Maszewo cz. Ul. Tony Halika) 

21. Podjęcie uchwały w sprawie uzgodnienia prac pielęgnacyjnych na pomniku przyrody. 

22. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie zlecenia Komisji Rewizyjnej 

kontroli problemowej w Urzędzie Gminy Stara Biała. 

23. Sprawy różne. 

24. Zakończenie obrad.  
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Obrady rozpoczęto 28 września 2023 o godz. 09:30, a zakończono o godz. 11:50 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 13 członków. 

Obecni: 

1. T. Bętlejewski  

2. M. Downarowicz  

3. M. Krajewski  

4. I. Kraska  

5. M. Lewandowska  

6. A. Malanowska  

7. H. Murawski  

8. A. Pawłowski  

9. J. Portalski  

10. K. Portalski  

11. M. Przyczka 

12. J. Sieradzki 

13. Z. Truchlewski  

14. M. Turowska-Burczyńska  

15. M. Wojtalewicz  

 

 
Ad.1. 

Sesję otworzyła i przewodniczyła jej Małgorzata Edyta Lewandowska – Przewodnicząca 

Rady Gminy. Stwierdziła, że zgodnie z listą obecności w sesji uczestniczy 13 radnych co 

stanowi quorum, wobec czego Rada może obradować i podejmować prawomocne uchwały.  

Przewodnicząca Rady przywitała wszystkich uczestników przybyłych na sesję: radnych, Wójta, 

sołtysów oraz pracowników Urzędu Gminy. 

Poinformowała, że sesja jest rejestrowana za pomocą urządzeń elektronicznych, zapisujących 

obraz i dźwięk. 

 
Zanim Przewodnicząca Rady przeszła do kolejnego punktu porządku obrad poprosiła 

wszystkich obecnych o powstanie i uczczenie pamięci zmarłego dnia 30 sierpnia, wieloletniego 

radnego, zasłużonego dla gminy, szczególnie dla miejscowości Maszewa Dużego Marka 

Krajewskiego minutą ciszy. 

 
  
Ad. 2. 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że radni wraz z zaproszeniem otrzymali  porządek obrad. 

Zapytała, czy są wnioski do proponowanego porządku obrad. 

 

Wobec braku wniosków Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie porządek obrad. 

 

W głosowaniu wzięło udział 13 radnych. 

Wynik głosowania: „za” 13 radnych 

                                  „przeciw” 0 radnych 
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                                  „wstrzymało się” 0 radnych 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

T. Bętlejewski, M. Downarowicz, I. Kraska, M. Lewandowska, A. Malanowska, H. Murawski, 

A. Pawłowski, J. Portalski, K. Portalski, M. Przyczka, J. Sieradzki, M. Turowska-Burczyńska, 

M. Wojtalewicz 

NIEOBECNI (2) 

M. Krajewski, Z. Truchlewski 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy (13 głosami „za”) przyjęła porządek obrad. 

 
 
Ad. 3. 

Przewodnicząca Rady Gminy stwierdziła, że radni wraz z zaproszeniem na sesję otrzymali 

protokół z posiedzenia XLV sesji Rady Gminy. Do momentu rozpoczęcia Sesji nie wpłynęła 

żadna uwaga. Następnie zapytała radnych, czy mają zastrzeżenia do protokołu. 

Wobec braku uwag i zastrzeżeń Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie protokół  

z XLV sesji. 

 

W głosowaniu wzięło udział 13 radnych. 

Wynik głosowania: „za” 13 radnych 

                                  „przeciw” 0 radnych 

                                  „wstrzymało się” 0 radnych 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

T. Bętlejewski, M. Downarowicz, I. Kraska, M. Lewandowska, A. Malanowska, H. Murawski, 

A. Pawłowski, J. Portalski, K. Portalski, M. Przyczka, J. Sieradzki, M. Turowska-Burczyńska, 

M. Wojtalewicz 

NIEOBECNI (2) 

M. Krajewski, Z. Truchlewski 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że protokół z XLV Sesji Rady Gminy został przyjęty  

(13 głosów „za”). 

 
 
Ad. 4. 

W swoim sprawozdaniu Wójt poinformował: 

„ 

- wcześniej już o tym informowałem, że otrzymaliśmy dotację z urzędu marszałkowskiego   

w wysokości 150 tys. zł na rozbudowę świetlicy wiejskiej w Dziarnowie. Ogłosiliśmy dwa 

przetargi na to zadanie i obydwa zostały unieważnione z powodu wysokiej ceny. Kolejny 

przetarg ogłosimy 28.08. ale ograniczymy zakres inwestycji tylko do stanu surowego, został 

rozstrzygnięty. Wykonawca tego zadania będzie firma Energy Gym z Sierpca za cenę 

249 782,22 zł. Został ograniczony zakres zadania w taki sposób aby możliwe było 

wykorzystanie dotacji, 

- przekazaliśmy naszym uczniom z czwartych klas szkół podstawowych 122 laptopy. Sprzęt 

zgodnie z deklaracją rodziców został przekazany na własność i powinien służyć do końca 

edukacji w szkole podstawowej, 

- zakończyliśmy zbiórkę odpadów azbestowo-cementowych w ilości 195,68 Mg za kwotę 

99 796,80 zł, 
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- w związku ze śmiercią radnego i sołtysa Maszewa Dużego Marka Krajewskiego musieliśmy 

zorganizować wybory sołtysa. Wybory odbyły się 20.09. a sołtysem wybrany został Pan Alan 

Trojanowski. Wybór sołtysa pozwolił mieszkańcom na wskazanie przedsięwzięcia do funduszu 

sołeckiego na 2024 rok, 

- 14.09. podpisaliśmy umowę z marszałkiem woj. mazowieckiego umowę na dofinansowanie 

agregatu prądotwórczego o mocy 100 kVa dla OSP Stara Biała w wysokości 40 tys. zł, 

- z dotacji otrzymanej z MIAS-u w wysokości 40 tys. zł dla 4 sołectw zamontowaliśmy 12 lamp 

solarnych za kwotę 89880 zł. Lampy po 3 szt. zostały zamontowane w Kowalewku, 

Kruszczewie, Starym Draganiu i Trzebuniu, 

- 18.09. uczestniczyłem w obchodach 60-lecia DPS Brwilno. W imieniu gminy, z okazji 

pięknego jubileuszu, przekazałem mieszkańcom domu telewizor 55 cali o wartości 3000 zł, 

- w ramach drugiego naboru wniosków na ochronę zabytków z polskiego ładu otrzymaliśmy 

dwie dotacje na remont zabytkowego kościoła w Brwilnie w wysokości 666 400 zł i 88 200 zł 

na wymianę drzwi zewnętrznych w kościele w Starej Białej, 

- 24.09. odbyły się wybory do izby rolniczej. Na terenie gminy Stara Biała, ze względu na 

zgłoszenie dwóch kandydatów wybory nie były przeprowadzone. Zgłoszeni kandydaci zostali 

automatycznie członkami izby rolniczej. Są to Wojciech Szpiek ze Starej Białej i Kazimierz 

Jachimowicz z Bronowa – Zalesia, 

-realizowane są inwestycje: ul. Mickiewicza w Maszewie Dużym, ul. Topazowa w Ludwikowie 

praktycznie dopiero rozpoczęta, droga w Nowym Bronowie również w początkowej fazie 

budowy, drogi w Starej Białej, Kamionki – Włoczewo i Nowe Trzepowo są w dużym stopniu 

zrealizowane natomiast mamy problemy z wykonawcą dotyczące jakości nawierzchni. 

Rozbudowa budynku ZSP w Wyszynie jest na etapie przygotowania do odbioru. Taka sama 

sytuacja jest  z ulicami Fiołkową i Szeroką w Brwilnie. Oczekujemy na montaż liczników 

energii elektrycznej na oświetleniu ulicznym w Kobiernikach, Srebrnej i Kamionkach 

natomiast w Białej przy rondzie i w Bronowie – Zalesiu jesteśmy na etapie podpisywania umów 

na dostawę energii. 

- z dniem 27.09. kierownik Gminnej Biblioteki Publicznej Pani Hanna Smardzewska odeszła 

na emeryturę. Pani Hani serdecznie dziękujemy za długoletnia pracę i życzymy wszystkiego 

najlepszego na emeryturze. Od 1.10. kierownikiem biblioteki będzie Pani Izabela Wypych, 

- Prezes Sądu Rejonowego wystąpił do Urzędu Gminy o rozpatrzenie możliwości skierowania 

do wykonywania prac społecznych osób skazanych. Mamy możliwość zatrudnienia  30 osób  

i taka informacja zostanie przekazana do Sądu. “ 

 
Przewodnicząca Rady w imieniu Rady Gminy podziękowała kierownik Gminnej Biblioteki 

Publicznej Pani Hannie Smardzewskiej za wiele lat pracy i życzyła zdrowia, radości oraz 

odpoczynku na emeryturze, Natomiast nowej Pani kierownik życzyła, aby praca przynosiła jej 

satysfakcję, radość i zadowolenie. 

 

W związku z brakiem pytań Przewodnicząca Rady przeszła do kolejnego punktu porządku 

obrad. 

 
 
Ad. 5. 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że wszyscy radni wcześniej otrzymali projekt uchwały  

w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stara Biała na lata 2023-2032. Dodała, że 

kwestia zmian zarówno w Wieloletniej Prognozie Finansowej, jak i w uchwale budżetowej, tj. 

następny punkt, była omawiana na Komisji Budżetowej przed sesją. Komisja Budżetowa 

wyraziła pozytywna opinię w tej sprawie. Następnie poprosiła o zabieranie głosu w tej sprawie. 
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W związku z brakiem uwag i wniosków ze strony radnych Przewodnicząca Rady poddała pod 

głosowanie projekt uchwały. 

 

W głosowaniu wzięło udział 13 radnych. 

Wynik głosowania: „za” 13 radnych 

                                  „przeciw” 0 radnych 

                                  „wstrzymało się” 0 radnych 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

T. Bętlejewski, M. Downarowicz, I. Kraska, M. Lewandowska, A. Malanowska, H. Murawski, 

A. Pawłowski, J. Portalski, K. Portalski, M. Przyczka, J. Sieradzki, M. Turowska-Burczyńska, 

M. Wojtalewicz 

NIEOBECNI (2) 

M. Krajewski, Z. Truchlewski 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy (13 głosami „za”) podjęła uchwałę  

Nr 402/XLVI/23 w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stara Biała na lata 

2023-2032 (uchwała w załączeniu do niniejszego protokołu). 

 

 

Ad.6. 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały zmieniającej 

Uchwałę Budżetową Gminy Stara Biała na 2023 rok. Następnie poprosiła o zabieranie głosu  

w tej sprawie. 

 

W związku z brakiem uwag i wniosków ze strony radnych Przewodnicząca Rady poddała pod 

głosowanie projekt uchwały. 

 

W głosowaniu wzięło udział 13 radnych. 

Wynik głosowania: „za” 13 radnych 

                                  „przeciw” 0 radnych 

                                  „wstrzymało się” 0 radnych 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

T. Bętlejewski, M. Downarowicz, I. Kraska, M. Lewandowska, A. Malanowska, H. Murawski, 

A. Pawłowski, J. Portalski, K. Portalski, M. Przyczka, J. Sieradzki, M. Turowska-Burczyńska, 

M. Wojtalewicz 

NIEOBECNI (2) 

M. Krajewski, Z. Truchlewski 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy (13 głosami „za”) podjęła uchwałę  

Nr 403/XLVI/23 zmieniającą Uchwałę Budżetową Gminy Stara Biała na 2023 rok 

(uchwała w załączeniu do niniejszego protokołu). 

 
 
Ad. 7. 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że wszyscy radni wcześniej otrzymali projekt uchwały  

w sprawie emisji obligacji komunalnych oraz określenia zasad ich zbywania, nabywania  

i wykupu. Dodała, że projekt uchwały, był również przedmiotem dyskusji na Komisji 

Budżetowej przed sesją. Komisja Budżetowa wyraziła pozytywna opinię w tej sprawie. 
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Następnie zapytała, czy radni mają pytania, wnioski bądź uwagi do przedłożonego projektu 

uchwały.  

 

W związku z brakiem uwag i wniosków ze strony radnych Przewodnicząca Rady poddała pod 

głosowanie projekt uchwały. 

 
W głosowaniu wzięło udział 13 radnych. 

Wynik głosowania: „za” 13 radnych 

                                  „przeciw” 0 radnych 

                                  „wstrzymało się” 0 radnych 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

T. Bętlejewski, M. Downarowicz, I. Kraska, M. Lewandowska, A. Malanowska, H. Murawski, 

A. Pawłowski, J. Portalski, K. Portalski, M. Przyczka, J. Sieradzki, M. Turowska-Burczyńska, 

M. Wojtalewicz 

NIEOBECNI (2) 

M. Krajewski, Z. Truchlewski 

 
Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy (13 głosami „za”) podjęła uchwałę  

Nr 404/XLVI/23 w sprawie emisji obligacji komunalnych oraz określenia zasad ich 

zbywania, nabywania i wykupu (uchwała w załączeniu do niniejszego protokołu). 

 
 
Ad. 8. 

Przewodnicząca Rady przedłożyła radnym projekt uchwały w sprawie dopłat dla odbiorców 

usług zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków.  Stwierdziła, że 

wszyscy radni otrzymali projekt uchwały. Następnie poprosiła o zabieranie głosu w tej sprawie. 

Wójt uzasadnił propozycję projektu uchwały. Wyjaśnił, iż w związku z trzykrotnym wzrostem 

kosztów energii elektrycznej w stosunku do 2022 r. większość przedsiębiorstw komunalnych 

zajmujących się zaopatrzeniem w wodę i odprowadzaniem ścieków, wnioskowało do Wód 

Polskich o zmianę taryfy.  
Spółka gminna kończy drugi okres starej taryfy, która jest ustalana na okres trzyletni, i była 

ustalona w zupełnie innych realiach ekonomicznych. W wyniku tych zmian kosztów Spółka 

nie ma żadnych pieniędzy na nawet najmniejsze inwestycje. 

W związku z powyższym kilkakrotnie występowała do Wód Polskich o zmianę, skrócenie 

taryfy i ustalenie nowej. W wyniku procedury, która trwała kilka miesięcy, dla spółki ustalono 

nową taryfę za dostarczanie wody i odbiór ścieków. 

W nowej taryfie, która wchodzi w życie od 30 września cena dostarczenia metra sześciennego 

wody wynosi m.in. 6,43 zł dla gospodarstwa domowego, a 17,22 zł za odbiór ścieków. Ale 

dzięki dopłatom mieszkańcy zapłacą znacznie mniej. Za wodę będzie to 5,20 zł, a za ścieki 8,40 

zł.  

 
Wobec braku pytań i wniosków ze strony radnych, Przewodnicząca Rady poddała pod 

głosowanie projekt uchwały. 

 
W głosowaniu wzięło udział 13 radnych. 

Wynik głosowania: „za” 13 radnych 

                                  „przeciw” 0 radnych 

                                  „wstrzymało się” 0 radnych 
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Wyniki imienne: 

ZA (13) 

T. Bętlejewski, M. Downarowicz, I. Kraska, M. Lewandowska, A. Malanowska, H. Murawski, 

A. Pawłowski, J. Portalski, K. Portalski, M. Przyczka, J. Sieradzki, M. Turowska-Burczyńska, 

M. Wojtalewicz 

NIEOBECNI (2) 

M. Krajewski, Z. Truchlewski 

 
Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy (13 głosami „za”) podjęła uchwałę  

Nr 405/XLVI/23 uchwały w sprawie dopłat dla odbiorców usług zbiorowego zaopatrzenia 

w wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków (uchwała w załączeniu do niniejszego 

protokołu). 

 
 
Ad. 9. 

Przewodnicząca Rady przedłożyła radnym projekt uchwały w sprawie określenia wysokości 

stawek podatku od nieruchomości na terenie Gminy Stara Biała w roku 2024. Stwierdziła, że 

wszyscy radni otrzymali projekt uchwały. Następnie poprosiła o zabieranie głosu w tej sprawie. 

Zgodnie z przepisami co roku minister finansów wydaje rozporządzenie, w którym określa 

maksymalne stawki dotyczące podatków lokalnych. Te stawki wzrosły o około 15% w stosunku 

do poprzednich. Na podstawie informacji, uzyskanej od Ministra Finansów, rada gminy ma 

obowiązek ustalić nowe stawki podatku i opłat lokalnych na 2024 rok. W gminie w dużej 

mierze zrezygnowaliśmy z tych maksymalnych stawek. 

Jeśli chodzi o grunty pod zabudowę mieszkalną to stawka podatku w przyszłym roku wyniesie 

44 gr za mkw. powierzchni. To o 10 gr więcej niż w 2023 r., ale aż o 34 gr mniej od stawki 

maksymalnej. W przypadku gruntów związanych z prowadzeniem działalności gospodarczej 

stawka w 2024 r. to 1,34 zł (1,16 zł w 2023 r.). W przypadku nieruchomości mieszkalnych 

podatek wyniesie 1 zł za mkw. powierzchni (87 gr w 2023 r.). To o 15 groszy mniej niż stawka 

maksymalna. Jeśli chodzi o budynki związane z prowadzeniem działalności gospodarczej to  

w 2024 r. za mkw. powierzchni trzeba będzie zapłacić 33,10 zł. Z podatku od nieruchomości 

zwolnione będą budynki gospodarcze lub ich części położone na gruntach po byłych 

gospodarstwach rolnych, budynki lub ich części oraz grunty służące ochronie 

przeciwpożarowej, budynki lub ich części oraz grunty związane z prowadzeniem działalności 

w zakresie kultury i sportu, budynki i grunty służące pomocy społecznej. 

 

Wobec braku pytań i wniosków ze strony radnych, Przewodnicząca Rady poddała pod 

głosowanie projekt uchwały. 

 

W głosowaniu wzięło udział 13 radnych. 

Wynik głosowania: „za” 13 radnych 

                                  „przeciw” 0 radnych 

                                  „wstrzymało się” 0 radnych 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

T. Bętlejewski, M. Downarowicz, I. Kraska, M. Lewandowska, A. Malanowska, H. Murawski, 

A. Pawłowski, J. Portalski, K. Portalski, M. Przyczka, J. Sieradzki, M. Turowska-Burczyńska, 

M. Wojtalewicz 

NIEOBECNI (2) 

M. Krajewski, Z. Truchlewski 
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Wiceprzewodniczący Rady wyjaśnił, że omyłkowo zaznaczył odpowiedź z głosem 

„wstrzymuję się”. Natomiast prawidłowo jego głos jest „za” podjęciem ww. uchwały. 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy (13 głosami „za”) podjęła uchwałę  

Nr 406/XLVI/23 w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na 

terenie Gminy Stara Biała w roku 2024 (uchwała w załączeniu do niniejszego protokołu). 

 
 
Ad. 10. 

Przewodnicząca Rady przedłożyła radnym projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

dokonanie czynności związanych z nabyciem przez Gminę Stara Biała gruntu położonego  

w m. Wyszyna. (dot. dz. o nr ewid. 153/10). Stwierdziła, że wszyscy radni otrzymali projekt 

uchwały. Następnie poprosiła o zabieranie głosu w tej sprawie. 

Wobec braku pytań i wniosków ze strony radnych, Przewodnicząca Rady poddała pod 

głosowanie projekt uchwały. 

 

W głosowaniu wzięło udział 13 radnych. 

Wynik głosowania: „za” 13 radnych 

                                  „przeciw” 0 radnych 

                                  „wstrzymało się” 0 radnych 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

T. Bętlejewski, M. Downarowicz, I. Kraska, M. Lewandowska, A. Malanowska, H. Murawski, 

A. Pawłowski, J. Portalski, K. Portalski, M. Przyczka, J. Sieradzki, M. Turowska-Burczyńska, 

M. Wojtalewicz 

NIEOBECNI (2) 

M. Krajewski, Z. Truchlewski 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy (13 głosami „za”) podjęła uchwałę  

Nr 407/XLVI/23 w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie czynności związanych  

z nabyciem przez Gminę Stara Biała gruntu położonego w m. Wyszyna. (dot. dz. o nr 

ewid. 153/10) (uchwała w załączeniu do niniejszego protokołu). 

 
 
Ad. 11. 

Przewodnicząca Rady przedłożyła radnym projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

dokonanie czynności związanych z nabyciem przez Gminę Stara Biała gruntu położonego  

w m. Wyszyna. (dot. dz. nr ewid. 61/8 i 61/7). Stwierdziła, że wszyscy radni otrzymali projekt 

uchwały. Następnie poprosiła o zabieranie głosu w tej sprawie. 

Wobec braku pytań i wniosków ze strony radnych, Przewodnicząca Rady poddała pod 

głosowanie projekt uchwały. 

 

W głosowaniu wzięło udział 13 radnych. 

Wynik głosowania: „za” 13 radnych 

                                  „przeciw” 0 radnych 

                                  „wstrzymało się” 0 radnych 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 
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T. Bętlejewski, M. Downarowicz, I. Kraska, M. Lewandowska, A. Malanowska, H. Murawski, 

A. Pawłowski, J. Portalski, K. Portalski, M. Przyczka, J. Sieradzki, M. Turowska-Burczyńska, 

M. Wojtalewicz 

NIEOBECNI (2) 

M. Krajewski, Z. Truchlewski 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy (13 głosami „za”) podjęła uchwałę  

Nr 408/XLVI/23 w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie czynności związanych  

z nabyciem przez Gminę Stara Biała gruntu położonego w m. Wyszyna. (dot. dz. nr ewid. 

61/8 i 61/7) (uchwała w załączeniu do niniejszego protokołu). 

 
 
Ad. 12. 

Przewodnicząca Rady przedłożyła radnym projekt uchwały w sprawie zaliczenia drogi do 

kategorii dróg gminnych i ustalenia jej przebiegu. (dot. dr. gminna 291307 W/ Dziarnowo -  

dr. wew. nr ew. 272). Stwierdziła, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały. Następnie 

poprosiła  

o zabieranie głosu w tej sprawie. 

Wobec braku pytań i wniosków ze strony radnych, Przewodnicząca Rady poddała pod 

głosowanie projekt uchwały. 

 

W głosowaniu wzięło udział 13 radnych. 

Wynik głosowania: „za” 13 radnych 

                                  „przeciw” 0 radnych 

                                  „wstrzymało się” 0 radnych 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

T. Bętlejewski, M. Downarowicz, I. Kraska, M. Lewandowska, A. Malanowska, H. Murawski, 

A. Pawłowski, J. Portalski, K. Portalski, M. Przyczka, J. Sieradzki, M. Turowska-Burczyńska, 

M. Wojtalewicz 

NIEOBECNI (2) 

M. Krajewski, Z. Truchlewski 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy (13 głosami „za”) podjęła uchwałę  

Nr 409/XLVI/23 w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych i ustalenia jej 

przebiegu. (dot. dr. gminna 291307 W/ Dziarnowo - dr. wew. nr ew. 272) (uchwała  

w załączeniu do niniejszego protokołu). 

 
 
Ad. 13. 

Przewodnicząca Rady przedłożyła radnym projekt uchwały w sprawie zaliczenia drogi do 

kategorii dróg gminnych i ustalenia jej przebiegu. (dot. dr. pow. nr 2918 W /Dziarnowo-  

dr. wew. nr ew. 94/1). Stwierdziła, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały. Następnie 

poprosiła o zabieranie głosu w tej sprawie. 

Wobec braku pytań i wniosków ze strony radnych, Przewodnicząca Rady poddała pod 

głosowanie projekt uchwały. 

 

W głosowaniu wzięło udział 13 radnych. 

Wynik głosowania: „za” 13 radnych 
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                                  „przeciw” 0 radnych 

                                  „wstrzymało się” 0 radnych 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

T. Bętlejewski, M. Downarowicz, I. Kraska, M. Lewandowska, A. Malanowska, H. Murawski, 

A. Pawłowski, J. Portalski, K. Portalski, M. Przyczka, J. Sieradzki, M. Turowska-Burczyńska, 

M. Wojtalewicz 

NIEOBECNI (2) 

M. Krajewski, Z. Truchlewski 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy (13 głosami „za”) podjęła uchwałę  

Nr 410/XLVI/23  w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych i ustalenia jej 

przebiegu. (dot. dr. pow. nr 2918 W /Dziarnowo- dr. wew. nr ew. 94/1) (uchwała  

w załączeniu do niniejszego protokołu). 

 
 
Ad. 14. 

Przewodnicząca Rady przedłożyła radnym projekt uchwały w sprawie zaliczenia drogi do 

kategorii dróg gminnych i ustalenia jej przebiegu. (dot. dr. pow. nr 6905 W/ Biała ul. Bankowa 

/dr. pow. nr 2908 W). Stwierdziła, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały. Następnie 

poprosiła o zabieranie głosu w tej sprawie. 

Wobec braku pytań i wniosków ze strony radnych, Przewodnicząca Rady poddała pod 

głosowanie projekt uchwały. 

 

W głosowaniu wzięło udział 13 radnych. 

Wynik głosowania: „za” 13 radnych 

                                  „przeciw” 0 radnych 

                                  „wstrzymało się” 0 radnych 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

T. Bętlejewski, M. Downarowicz, I. Kraska, M. Lewandowska, A. Malanowska, H. Murawski, 

A. Pawłowski, J. Portalski, K. Portalski, M. Przyczka, J. Sieradzki, M. Turowska-Burczyńska, 

M. Wojtalewicz 

NIEOBECNI (2) 

M. Krajewski, Z. Truchlewski 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy (13 głosami „za”) podjęła uchwałę  

Nr 411/XLVI/23  w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych i ustalenia jej 

przebiegu. (dot. dr. pow. nr 6905 W/ Biała ul. Bankowa /dr. pow. nr 2908 W) (uchwała  

w załączeniu do niniejszego protokołu). 

 
 
Ad. 15. 

Przewodnicząca Rady przedłożyła radnym projekt uchwały w sprawie zaliczenia drogi do 

kategorii dróg gminnych i ustalenia jej przebiegu. (dot. dr. woj. nr 559 /Mańkowo - dz. nr ew. 

36/22). Stwierdziła, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały. Następnie poprosiła  

o zabieranie głosu w tej sprawie. 

Wobec braku pytań i wniosków ze strony radnych, Przewodnicząca Rady poddała pod 

głosowanie projekt uchwały. 
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W głosowaniu wzięło udział 13 radnych. 

Wynik głosowania: „za” 13 radnych 

                                  „przeciw” 0 radnych 

                                  „wstrzymało się” 0 radnych 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

T. Bętlejewski, M. Downarowicz, I. Kraska, M. Lewandowska, A. Malanowska, H. Murawski, 

A. Pawłowski, J. Portalski, K. Portalski, M. Przyczka, J. Sieradzki, M. Turowska-Burczyńska, 

M. Wojtalewicz 

NIEOBECNI (2) 

M. Krajewski, Z. Truchlewski 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy (13 głosami „za”) podjęła uchwałę  

Nr 412/XLVI/23  w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych i ustalenia jej 

przebiegu. (dot. dr. woj. nr 559 /Mańkowo - dz. nr ew. 36/22) (uchwała w załączeniu do 

niniejszego protokołu). 

 
 
Ad. 16. 

Przewodnicząca Rady przedłożyła radnym projekt uchwały w sprawie zaliczenia drogi do 

kategorii dróg gminnych i ustalenia jej przebiegu. (dot. dr. woj. nr 559 / Maszewo Duże  

ul. Morelowa /Maszewo Duże ul. A. Mickiewicza). Stwierdziła, że wszyscy radni otrzymali 

projekt uchwały. Następnie poprosiła o zabieranie głosu w tej sprawie. 

Wobec braku pytań i wniosków ze strony radnych, Przewodnicząca Rady poddała pod 

głosowanie projekt uchwały. 

 

W głosowaniu wzięło udział 13 radnych. 

Wynik głosowania: „za” 13 radnych 

                                  „przeciw” 0 radnych 

                                  „wstrzymało się” 0 radnych 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

T. Bętlejewski, M. Downarowicz, I. Kraska, M. Lewandowska, A. Malanowska, H. Murawski, 

A. Pawłowski, J. Portalski, K. Portalski, M. Przyczka, J. Sieradzki, M. Turowska-Burczyńska, 

M. Wojtalewicz 

NIEOBECNI (2) 

M. Krajewski, Z. Truchlewski 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy (13 głosami „za”) podjęła uchwałę  

Nr 413/XLVI/23  w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych i ustalenia jej 

przebiegu. (dot. dr. woj. nr 559 / Maszewo Duże ul. Morelowa /Maszewo Duże  

ul. A. Mickiewicza) (uchwała w załączeniu do niniejszego protokołu). 

 
 
Ad. 17. 

Przewodnicząca Rady przedłożyła radnym projekt uchwały w sprawie zaliczenia drogi do 

kategorii dróg gminnych i ustalenia jej przebiegu. (dot. dr. woj. nr 559 /Maszewo Duże cz.  
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ul. Sosnowa). Stwierdziła, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały. Następnie poprosiła  

o zabieranie głosu w tej sprawie. 

Wobec braku pytań i wniosków ze strony radnych, Przewodnicząca Rady poddała pod 

głosowanie projekt uchwały. 

 

W głosowaniu wzięło udział 13 radnych. 

Wynik głosowania: „za” 13 radnych 

                                  „przeciw” 0 radnych 

                                  „wstrzymało się” 0 radnych 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

T. Bętlejewski, M. Downarowicz, I. Kraska, M. Lewandowska, A. Malanowska, H. Murawski, 

A. Pawłowski, J. Portalski, K. Portalski, M. Przyczka, J. Sieradzki, M. Turowska-Burczyńska, 

M. Wojtalewicz 

NIEOBECNI (2) 

M. Krajewski, Z. Truchlewski 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy (13 głosami „za”) podjęła uchwałę  

Nr 414/XLVI/23  w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych i ustalenia jej 

przebiegu. (dot. dr. woj. nr 559 /Maszewo Duże cz. ul. Sosnowa) (uchwała w załączeniu do 

niniejszego protokołu). 

 
 
Ad. 18. 

Przewodnicząca Rady przedłożyła radnym projekt uchwały w sprawie zaliczenia drogi do 

kategorii dróg gminnych i ustalenia jej przebiegu. (dot. dr. woj. nr 559 /Maszewo Duże cz.  

ul. Agrestowej). Stwierdziła, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały. Następnie poprosiła 

o zabieranie głosu w tej sprawie. 

Wobec braku pytań i wniosków ze strony radnych, Przewodnicząca Rady poddała pod 

głosowanie projekt uchwały. 

 

W głosowaniu wzięło udział 13 radnych. 

Wynik głosowania: „za” 13 radnych 

                                  „przeciw” 0 radnych 

                                  „wstrzymało się” 0 radnych 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

T. Bętlejewski, M. Downarowicz, I. Kraska, M. Lewandowska, A. Malanowska, H. Murawski, 

A. Pawłowski, J. Portalski, K. Portalski, M. Przyczka, J. Sieradzki, M. Turowska-Burczyńska, 

M. Wojtalewicz 

NIEOBECNI (2) 

M. Krajewski, Z. Truchlewski 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy (13 głosami „za”) podjęła uchwałę  

Nr 415/XLVI/23  w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych i ustalenia jej 

przebiegu. (dot. dr. woj. nr 559 /Maszewo Duże cz. ul. Agrestowej) (uchwała w załączeniu 

do niniejszego protokołu). 
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Ad. 19. 

Przewodnicząca Rady przedłożyła radnym projekt uchwały w sprawie zaliczenia drogi do 

kategorii dróg gminnych i ustalenia jej przebiegu. (dot. dr. pow. nr 5205 W / Ogorzelice / 

dr. pow. nr 5205 W). Stwierdziła, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały. Następnie 

poprosiła o zabieranie głosu w tej sprawie. 

Wobec braku pytań i wniosków ze strony radnych, Przewodnicząca Rady poddała pod 

głosowanie projekt uchwały. 

 

W głosowaniu wzięło udział 13 radnych. 

Wynik głosowania: „za” 13 radnych 

                                  „przeciw” 0 radnych 

                                  „wstrzymało się” 0 radnych 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

T. Bętlejewski, M. Downarowicz, I. Kraska, M. Lewandowska, A. Malanowska, H. Murawski, 

A. Pawłowski, J. Portalski, K. Portalski, M. Przyczka, J. Sieradzki, M. Turowska-Burczyńska, 

M. Wojtalewicz 

NIEOBECNI (2) 

M. Krajewski, Z. Truchlewski 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy (13 głosami „za”) podjęła uchwałę  

Nr 416/XLVI/23  w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych i ustalenia jej 

przebiegu. (dot. dr. pow. nr 5205 W / Ogorzelice /dr. pow. nr 5205 W) (uchwała  

w załączeniu do niniejszego protokołu). 

 
 
Ad. 20. 

Przewodnicząca Rady przedłożyła radnym projekt uchwały w sprawie zaliczenia drogi do 

kategorii dróg gminnych i ustalenia jej przebiegu. (dot. dr. Woj. Nr 562/Maszewo cz. Ul. Tony 

Halika). Stwierdziła, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały. Następnie poprosiła  

o zabieranie głosu w tej sprawie. 

Wobec braku pytań i wniosków ze strony radnych, Przewodnicząca Rady poddała pod 

głosowanie projekt uchwały. 

 

W głosowaniu wzięło udział 13 radnych. 

Wynik głosowania: „za” 13 radnych 

                                  „przeciw” 0 radnych 

                                  „wstrzymało się” 0 radnych 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

T. Bętlejewski, M. Downarowicz, I. Kraska, M. Lewandowska, A. Malanowska, H. Murawski, 

A. Pawłowski, J. Portalski, K. Portalski, M. Przyczka, J. Sieradzki, M. Turowska-Burczyńska, 

M. Wojtalewicz 

NIEOBECNI (2) 

M. Krajewski, Z. Truchlewski 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy (13 głosami „za”) podjęła uchwałę  

Nr 417/XLVI/23  w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych i ustalenia jej 
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przebiegu. (dot. dr. Woj. Nr 562/Maszewo cz. Ul. Tony Halika) (uchwała w załączeniu do 

niniejszego protokołu). 

 
 
Ad. 21. 

Przewodnicząca Rady przedłożyła radnym projekt uchwały w sprawie uzgodnienia prac 

pielęgnacyjnych na pomniku przyrody. Stwierdziła, że wszyscy radni otrzymali projekt 

uchwały. Następnie poprosiła o zabieranie głosu w tej sprawie. 

Wobec braku pytań i wniosków ze strony radnych, Przewodnicząca Rady poddała pod 

głosowanie projekt uchwały. 

 

W głosowaniu wzięło udział 13 radnych. 

Wynik głosowania: „za” 13 radnych 

                                  „przeciw” 0 radnych 

                                  „wstrzymało się” 0 radnych 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

T. Bętlejewski, M. Downarowicz, I. Kraska, M. Lewandowska, A. Malanowska, H. Murawski, 

A. Pawłowski, J. Portalski, K. Portalski, M. Przyczka, J. Sieradzki, M. Turowska-Burczyńska, 

M. Wojtalewicz 

NIEOBECNI (2) 

M. Krajewski, Z. Truchlewski 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy (13 głosami „za”) podjęła uchwałę  

Nr 418/XLVI/23  w sprawie uzgodnienia prac pielęgnacyjnych na pomniku przyrody 

(uchwała w załączeniu do niniejszego protokołu). 

 
 
Ad. 22. 

Przewodnicząca Rady przedłożyła radnym projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały  

w sprawie zlecenia Komisji Rewizyjnej kontroli problemowej w Urzędzie Gminy Stara Biała. 

Stwierdziła, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały. Następnie poprosiła o zabieranie 

głosu w tej sprawie. 

Wobec braku pytań i wniosków ze strony radnych, Przewodnicząca Rady poddała pod 

głosowanie projekt uchwały. 

 

W głosowaniu wzięło udział 13 radnych. 

Wynik głosowania: „za” 13 radnych 

                                  „przeciw” 0 radnych 

                                  „wstrzymało się” 0 radnych 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

T. Bętlejewski, M. Downarowicz, I. Kraska, M. Lewandowska, A. Malanowska, H. Murawski, 

A. Pawłowski, J. Portalski, K. Portalski, M. Przyczka, J. Sieradzki, M. Turowska-Burczyńska, 

M. Wojtalewicz 

NIEOBECNI (2) 

M. Krajewski, Z. Truchlewski 
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Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy (13 głosami „za”) podjęła uchwałę  

Nr 419/XLVI/23  w sprawie zmiany uchwały w sprawie zlecenia Komisji Rewizyjnej 

kontroli problemowej w Urzędzie Gminy Stara Biała (uchwała w załączeniu do niniejszego 

protokołu). 

 
 
Ad. 23. 

W sprawach różnych: 

 
Wiceprzewodniczący Rady Jan Sieradzki: 

 Poprosił o utwardzenie i wyrównanie ul. Kosynierów w Starych Proboszczewicach. 

 Poprosił o interwencję do zarządcy drogi w sprawie wniosku, który składał o zamontowanie 

podświetlonego znaku przejścia dla pieszych na ul. Sierpeckiej. 

 Zgłosił problem poboczy na drodze w kierunku Trzebunia na odcinku w Starych 

Proboszczewicach. Na poboczach powstają wyrwy a to powoduje uszkodzenia asfaltu. 

 Poinformował, że mieszkańcy zdecydowali o przeznaczeniu funduszu sołeckiego na 2024 

rok na remont i wyposażenie szatni w szkole w Starych Proboszczewicach. 

 Zapytał na jakich zasadach funkcjonują nowe autobusy w gminie. 

        Odpowiedź Wójta: 
 Wszystkie zgłoszone problemy dotyczące dróg zostaną sprawdzone i w miarę możliwości 

załatwione. 

  Odnośnie autobusów gminnych wyjaśnił, że są wynajęte przez PKS w Grodzisku 

Mazowieckim i obsługiwane przez kierowców tej spółki. Uczniowie, którym przysługuje 

dowóz otrzymują bilety miesięczne. Ponadto z przejazdów mogą korzystać inni 

pasażerowie, którzy musza kupić bilet u kierowcy. Natomiast gmina może skorzystać  

z dopłat do funkcjonowania komunikacji z budżetu państwa. 

 

Sołtys Ogorzelic Janina Antoszkiewicz: 

 Poprosiła o wyjaśnienie jakiej drogi w Ogorzelicach dotyczyła uchwała w dzisiejszym 

porządku obrad sesji. 

 Zapytał w którym miejscu w Ogorzelicach zostały zamontowane lampy solarne. 

 Zapytała, kiedy będzie budowana świetlica wiejska w Ogorzelicach. Stwierdziła, że 

mieszkańcy już od dawna o to wnioskują , natomiast podobno ma być świetlica w Nowym 

Bronowie. 

Odpowiedź Wójta: 
 Wyjaśnił, że uchwała dotyczy dróg na osiedlu w Ogorzelicach. 

 Wyjaśnił, że lampy solarne nie będą montowane w Ogorzelicach. W swoim sprawozdaniu 

wójt poinformował, że z dotacji otrzymanej z MIAS-u dla 4 sołectw zamontowano 12 lamp 

solarnych, tj. w Kowalewku, Kruszczewie, Starym Draganiu i Trzebuniu. 

 Odnośnie świetlicy wiejskiej wyjaśnił, że został złożony wniosek na dofinansowanie tego 

zadania w ramach naboru z Polskiego Ładu dla gmin popegeerowskich, ale nie został 

zaakceptowany. W związku z tym świetlica nie będzie budowana w tym roku. Nie ma 

również wpisanego w budżecie zadania budowy świetlicy w sołectwie Nowe Bronowo.   

 
Radna Monika Turowska-Burczyńska: 

 Zapytała, czy w tym roku zostanie jeszcze ogłoszony przetarg na budowę ul. Bunikiewicza 

w Nowych Proboszczewicach. 

 Zapytała, czy ul. Mazowieckiego w Nowych Proboszczewicach została zgłoszona do 

naprawy. 

Odpowiedź Wójta: 
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 Przetarg na budowę ul. Bunikiewicza będzie w br. ogłoszony. 

 Zostało wysłane zgłoszenie do wykonawcy. 

 
Radny Hubert Murawski: 

 Zapytał, czy podjęto działania w sprawie, którą zgłosił na posiedzeniu Komisji Budżetowej, 

tj. skupiska odpadów za sklepem Biedronka, a także czy zgłoszono do miasta potrzebę 

wycięcia krzewów zasłaniających osobom włączającym się do ruchu w drogę wojewódzką 

559. 

 Zapytał o termin zamontowania lamp solarnych na ul. Wierzbowej w Maszewie Dużym. 

 Poprosił Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej o wyjaśnienie powodu przedłużenia 

kontroli dot. drogi wojewódzkiej nr 559. 

Odpowiedź Wójta: 

 Wyjaśnił odnośnie odpadów na ul. Wesołej za budynkiem Biedronki, że właściciel myjni 

został zobowiązany do uprzątnięcia zgromadzonego piachu i wykazania się również 

dokumentami, że odpad został zutylizowany. O potrzebie przycięcia krzewów tak, aby nie 

ograniczały widoczności kierowcom wyjeżdżającym z Biedronki poinformowano Miejski 

Zarząd Dróg.  

 Do okresu  zimowego lampy na ul. Wierzbowej zostaną zamontowane. 

Przewodnicząca Rady: 

 Zauważyła, że w treści uchwały zobowiązano Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej do 

przedstawienia Radzie Gminy protokołu z przeprowadzonej kontroli na sesji w terminie do 

dnia 31 grudnia 2023 r. W związku z tym radziła poczekać do przedstawienia protokołu  

z końca już prac, gdyż pytania w tej chwili rozpoczną kolejna dyskusję. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Adam Pawłowski: 

 Wyjaśnił, że dotychczas Komisja Rewizyjna spotkała się trzykrotnie w sprawie kontroli 

problemowej w Urzędzie Gminy Stara Biała dotyczącej rozbudowy drogi wojewódzkiej 

numer 559 w miejscowości Maszewo Duże. Kolejne spotkanie odbędzie się 3 października 

bieżącego roku, czyli w najbliższy wtorek. Podjęta uchwała podyktowana była tym, że 

przedmiotowa sprawa wymaga dalszego wyjaśnienia i przedłożenia stosownych 

dokumentów. Jednogłośnie podjęliśmy, w trakcie posiedzenia Komisji Rewizyjnej,  decyzję 

o przedłużeniu terminu zakończenia kontroli  do 31 grudnia bieżącego roku. Mogę dodać, 

że podczas ostatniego posiedzenia komisji w dniu 11 września zostało wystosowane pismo 

z prośbą o wyjaśnienie z terminem do 10 października. 

 

Sołtys Miłodroża Tomasz Kowalski: 

 Zgłosił problem biegającej gromady około 20 psów po terenach Miłodroża, Trzebunia, 

Włoczewa. Mieszkańcy zgłaszają problemy. 

 

Sołtys Brwilna Krzysztof Perkowski: 

 Z uwagi na to, że 17 września odbyły się na Obiekcie Sportowym Wierzbica w Nowych 

Proboszczewicach, zawody sportowo-pożarnicze, dzięki przychylności radnych i Wójta 

udało nam się wdrożyć i zafundować uczestnikom posiłek za co serdecznie podziękował  

z nadzieja, że co roku będzie to praktykowane. 

Radny Adam Pawłowski: 

 Zapytał, czy zostały podjęte działania w sprawie przebudowy skrzyżowania ul. Dębowej  

z ul. Płocką w Nowych Proboszczewicach, głównie związane z przejściem dla pieszych  

i zastosowaniem progu ograniczającego prędkość  

Odpowiedź Wójta: 

 Prowadzone są w tej chwili rozmowy w Wydziale Komunikacji w Starostwie jak ten 

problem rozwiązać. 
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Sołtys Ogorzelic Janina Antoszkiewicz: 

 Zapytała jak wygląda procedura przekwalifikowania działek na budowlane (formalności  

i koszty) 

Odpowiedź Wójta: 
 W sprawie kosztów i formalności, informacji udzielą pracownicy zajmujący się działem 

zagospodarowania przestrzennego w pok. Nr 2.  Do tej pory nie wpłynął do Urzędu żaden 

wniosek od mieszkańców z Ogorzelic w tej sprawie. 

 
Sołtys Wyszyny Stanisław Wiśniewski: 

 Stwierdził, że w bieżącym roku wykonywany jest projekt garażu przy remizie OSP  

w Wyszynie. Zwrócił się do Rady Gminy i Wójta o wpisanie do budżetu na 2024 r. jego 

budowę jako zadania inwestycyjnego. Nadmienił, że 2025 rok będzie rokiem, kiedy 

jednostka OSP Wyszyna będzie obchodziła 100-lecie powstania i w związku z tym tak za 

całokształt, za te 100 lat wszyscy druhowie jednostki, ci, którzy pracowali i pracują, 

uważają, że taka inwestycja-prezent na to 100-lecie jednostce się należy. 

Przewodnicząca Rady: 

 Stwierdziła, iż doceniając wkład straży pożarnej, ochotniczej straży pożarnej  

w bezpieczeństwo mieszkańców, na pewno inwestycja jest godna uwagi i przemyślenia. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Jan Sieradzki: 

 Poprosił o zgłoszenie do Zarządu Dróg Powiatowych potrzebę koszenia i wycinki odrostów 

drzew przy wyjeździe z ul. Sierpeckiej na ul. Bielską w Starych Proboszczewicach ze 

względu na słaba widoczność. 

 Poprosił Komendanta Gminnego Związku OSP Krzysztofa Perkowskiego o przekazywanie 

wcześniej plakatów lub ogłoszeń nt. organizowanych zawodów. 

Krzysztof Perkowski: 

 Każda jednostka rozpowszechnia informacje o zawodach w swojej miejscowości natomiast 

Gminny Związku Ochotniczej Straży Pożarnej w Starej Białej aż takich dużych możliwości 

nie ma. Poprosił Dyrektora GOKiS-u o pomoc w tym zakresie. 

 Odpowiedź Wójta: 
 Organizatorem jest Zarząd Gminny OSP, a nie GOKiS. 

 
Sołtys Włoczewa Barbara Żółtowska: 

 Zapytała o koszt budowy drogi gminnej Kamionki-Włoczewo, dlaczego położona jest tylko 

jedna warstwa i czy nierówności zostaną poprawione. Na kiedy zaplanowane jest 

zakończenie budowy?  

Odpowiedź Wójta: 

 Wyjaśnił, że droga Kamionki-Włoczewo jest elementem z trzech inwestycji. Trudno 

określić koszt asfaltu dla jednej z nich. Doga Kamionki-Włoczewo jest drogą długą  

i nie będzie obciążona nadmiernym ruchem, dlatego zaplanowana została do położenia jedna 

warstwa asfaltu. Jeżeli pojawią się problemy, można w późniejszym czasie położyć drugą 

warstwę.  Nierówności sa j w granicach normy. Termin wykonania inwestycji upływa na 

początku października. 

Wiceprzewodniczący Rady Jan Sieradzki: 

 Stwierdził, że jest to nie do pomyślenia, aby nowa droga była nierówna. 

Odpowiedź Wójta: 

 Wyjaśnił, że zlecono badania drogi, które zostały wykonane podwójnie i wyniki mieszczą 

się w normie. Są pewne przepisy, jest specyfikacja, która określa jakie parametry są, jakie 

odchyłki są dopuszczalne. 
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W związku z brakiem kolejnych pytań i uwag ze strony radnych Przewodnicząca Rady przeszła  

do kolejnego punktu porządku obrad. 

 

 

Ad. 24. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodnicząca Rady zamknęła obrady XLVI 

Sesji Rady Gminy Stara Biała. 
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